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Betreft: Zienswijze Ontwerp- projectplan aanpassen watersystemen gebied Oldelamer- Nijelamer. 
OW- nummer:  OW.21013

Nijelamer, 16 november 2022.

Geacht bestuur, 

Hierbij wil ik gebruik maken van het indienen van een zienswijze tegen het projectplan aanpassen 
watersystemen Oldelamer- Nijelamer.  Voor mij betreft dat de laatste circa 1500m tot het gemaal de 
Ontginning. Ik ben eigenaar van de betreffende grond. 

Bij de eerste gesprekken, 1 op 1, werd door de projectleiders van het Waterschap vermeld dat er in 
het gebied, collega boeren problemen hadden met onvoldoende waterafvoer,  daarom het gebied  
op de schop moest en er robuustere waterafvoer gecreëerd  moest worden. Door met elkaar in 
gesprek te zijn bleek dat helemaal niet zo te zijn bij desbetreffende boeren. Alleen bij A. de Vries 
kwam het water bij grote hoeveelheden neerslag nog weleens behoorlijk hoog, maar zakte, als het 
gemaal vol kon draaien, vrij snel, volgens De Vries acceptabel te noemen. Beperkende factor was dan 
eigenlijk het hoge peil van de boezem, hier de Schipsloot, maar niet de doorvoer van het 
aanvoerkanaal tot het gemaal. 

Later tijdens de gesprekken met het Waterschap kwamen hele andere aspecten bij ons ten gehore. 
Hierbij ook dat de walbeschoeiing moest worden verwijderd, en flauwer taluds dit moeten 
vervangen. Raar want de walbeschoeiing is op een paar kleine knelpunten na overal nog in tact. In 
het kader van besparingen en duurzaam werken, kan ik dat niet plaatsen. Daarnaast zit de 
walbeschoeiing er niet voor niets, aangezien hier door kwel in combinatie met loopzand en gemaal 
dat op -3,5m n.a.p staat te zuigen zeker niet overbodig is. Zelfs met walbeschoeiing zakken kanten bij 
plekken tot 6m richting maaiveld in op die paar knelpunten. Mijns inziens kan het op die paar 
plaatsen beter zo blijven of versterken, dan de hele walbeschoeiing c.q. stevigheid te verwijderen. Ik 
als grondeigenaar en waterschapbelastingbetaler ondervindt het niet dat er grootschalig onderhoud 
nodig is. 

Enkel bij het gemaal zijn er een paar stukken van enkele meters, misschien aan versterking toe. De 
rest van de walbeschoeiing om onze kavel heen, circa 1500m is nog in goede staat. Ik vind duurzaam 
omgaan met geld, grond en waterschapsgeld dan ook een pré. 

Daarnaast is de ontginning een van de weinige officiële weidevogelgebieden in Friesland met tal van 
soorten weidevogels en diens broedparen, niet gebaat bij een ruige begroeiing in de taluds langs de 
waterlopen, waar predatoren makkelijk kunnen schuilen en leven. Vogelwachters en na zorgers zijn 
ingelicht over jullie plan en zijn hier zeer sceptisch over.  

De ruige begroeiing geeft ook onwerkbare situaties t.a.v. het los houden van uitmondende drains op 
watergangen. De waterplanten groeien zelfs met de wortels de drains in, uit ervaring. 

Kortom geven onder andere de bovenstaande aspecten aan dat er geen draagvlak is voor het 
gebiedsplan in deze vorm. Wat ook al eerder in gesprekken is aangegeven. 
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Over schadevergoeding en eventuele dempen van andere watergangen is tot nu ook eenzijdig en niet 
goed uitgewerkte voorstellen aangeboden. Maar hier ben ik ook nog niet op in gegaan, omdat dat 
ook al een hoofdstuk te ver is, en de voorgaande trajecten zijn nog onzorgvuldig of niet afgehandeld. 
Voorbeeld: totdat projectleider de heer R. van der Ploeg,  en dagelijks bestuurslid J. van Weperen 
nog werkzaam waren bij Waterschap Friesland waren er nog gesprekken. Daarna zijn er van jullie 
kant verschillende functiewisselingen geweest, en is er nooit weer met ons onderhandeld. Erg 
onzorgvuldig. 

Samenvattend is er in deze vorm geen draagvlak voor dit project. Aangezien eigenlijk alle 
ingezetenen er op achteruit gaan en geen problemen ondervinden in dit gebied. Daarbij ook nog 
eens dat er nieuwe GLB uitgaat vanaf insteek sloot en vanaf daar ook nog  3 tot 5m niet meegeteld 
mag worden. Dus de grond is bij ons onmisbaar.  Daarbij komt ook nog dat particuliere en 
overheidsinstellingen ontzien worden met afgraven flauwe taluds. Dit is meten met twee maten, en 
niet acceptabel. 

Op grond van voorgaande verzoek ik het bestuur deze zienswijze gegrond te verklaren en het 
projectplan aanpassen watersystemen gebied Oldelamer- Nijelamer dienovereenkomstig te wijzigen. 

Ik behoud mij het recht deze zienswijze later aan te vullen en/of te motiveren. Ik hoop u voldoende 
te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend,

Ing. H. Jansen 




